
 
 

ZAPISNIK 18. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA ZBORA ŠOU v 
Ljubljani 

 
ki je bila v četrtek, 25. 1. 2018, 

v prostorih Študentskega Kampusa, Pivovarniška 6, Ljubljana. 
 

 
Seja se je pričela ob 20:10. 
 
Prisotnih poslancev: 32  
 
Skupščino ŠOS je vodil Gregor Tim Grünfeld, predsednik Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani. 
 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red: 

 
1. Potrditev zapisnika 17. redne seje; 
2. Predstavitev kandidata za Predsednika ŠOS; 
3. Predstavitev kandidata za Generalnega sekretarja ŠOS; 
4. Poslanske pobude in vprašanja; 
5. Razno. 

 
Navzoče je najprej nagovoril in lepo pozdravil predsednik Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani, 
Gregor Tim Grünfeld. 
 
Predsedujoči je prebral predvideni dnevni red z dopolnitvami, ki je bil sprejet soglasno. 
 
 
Ad 1. 
 

 Potrditev zapisnika 17. redne seje; 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji sklep: »Študentski zbor Študentske organizacije 
v Ljubljani potrjuje zapisnik 17. redne seje, kot sledi iz priloge.«  
 

Sklep je bil sprejet soglasno. 

 

 
Ad 2. 
 

 2. Predstavitev kandidata za Predsednika ŠOS; 
 
Predsedujoči je povabil kandidata, Jako Trilarja, da se predstavi. 
 
/ Jaka TRILAR/ Vse je lepo pozdravil. Povedal je, da študira v Mariboru na programu 
Sociologija in interdisciplinarno družboslovje. Zaveda se, da je ŠOS velika organizacija, zato 
bo kot predsednik moral skrbno moral sprejemati različna mnenja. V nadaljevanju je 
predstavil svoj program, kot izhaja iz priloge.  
 
Po končani predstavitvi je predsedujoči odprl razpravo. K besedi se je kot prva prijavila 
poslanka Martina Podgoršek. 
 



 
/ Martina PODGORŠEK / Zanimalo jo je, katere so zanj trenutno najbolj pereče 
problematike. 
 
/ Jaka TRILAR / Izpostavil je financiranje visokega šolstva, doktorski študij in njegovo 
financiranje ter bivanje v univerzitetnih mestih.  
 
/ Marike GRUBAR / Zanimalo jo je ali si je že uspel pogledati nov predlog ZVis in kakšno 
ima mnenje o njem. Sama je po tem na kratko povzela spremembe, k jih le ta predvideva. 
 
/Jaka TRILAR/ Povedal je, da si na žalost predloga še ni uspel pogledati.  
 
/ Laura KOUDELA / Zanimalo jo je, kaj meni o javnosti anket? 
 
/Jaka TRILAR/ Povedal je, da ankete ne bi smele biti javne, v smislu da bi se razkrivala 
identiteta študenta. Strinja pa se, da bi moral biti rezultati anket absolutno javni.  
 
 

 

Ad 3.  Predstavitev kandidata za Generalnega sekretarja ŠOS;; 
 
Predsedujoči je k besedi povabil kandidata Aleksandra Sprema, da se predstavi.  
 

/ Aleksandar SPREMO / Vse je lepo pozdravil. Povedal je, za razliko od lanskega leta, ko je 
kandidiral za predsednika ŠOS s programom, tega delo generalnega sekretarja ne terja. Delo 
generalnega sekretarja je strokovno, prav tako pa je generalni sekretar tudi poslovodna oseba 
organizacije. Svojo vlogo vidi predvsem v tem, da bi koordiniral delo strokovnih služb, jim nudil 
tako strokovno, kot administrativno tehnično podporo. V sama vsebinska vprašanja pa se ne 
bi spuščal in vmešaval, v kolikor ga seveda ne bi prosili za pomoč. Za to je imel svoj mandat, 
ki gre trenutno počasi h koncu, nad svojim delom v vlogi predsednika pa je zadovoljen.  
 
Po končani predstavitvi je predsedujoči odprl razpravo. Ker prijav k besedi ni bilo, je razpravo 
zaprl. 
 
 
 

 

Ad. 4 

 Poslanske pobude in vprašanja; 

 

/ Marike GRUBAR / Izpostavila je problematiko novega predloga ZVis in pozvala, da bi se 

morali tudi sami aktivirati pri tem. 

 

/ Luka ŽUST / Povedal je, da si je predlog pogledal in povedal, da predlog daje večjo jasnost 

trem področjem, in sicer javni službi, koncesijam in pedagoške ter delovne obremenitve 

pedagoških delavcev. Zdi se mu prav, da se te stvari razjasnijo. Za nas najbolj pereča tema pa 

še vedno ostaja opredelitev javne službe. Nov predlog prinaša tudi obvezno športno vzgojo v 

prvih letnikih vseh programov, in sicer v obsegu dveh pedagoških ur na teden, ki pa ne bi bila 

ovrednotena s ECTS točkami.  

 

 

 



 
Ad. 5 

 Razno; 

 

/ Klemen PERAN / Študentski zbor je obvestil, da so ostali študentski zbori glasovali za 

neodplačno odtujitev nepremičnine, ki je bila del dnevnega reda prejšnje seje.  So pa v 

predsedstvu ŠOS bili dosledni in v pogodbo napisali, da se bo le ta uporabljala za namene 

študentov. 

 

/ Gregor Tim GRÜNFELD / Poslance je obvestil, da so bile v vmesnem času izvedene tudi 

nadomestne volitve na Strojni in Zdravstveni fakulteti. Pozdravil je nove tri poslance in jih 

povabil, naj se na kratko predstavijo zboru.  

 

Prav tako je povedal, da ob predaji glasovalnih kartončkov vse čakajo tudi puloverji, ki jih 

podarja Zavod Študentski kampus. 

 

 
Seja je bila zaključena ob 20:50  

Ljubljana, 25.1. 2018.  
 
  

Zapisnik zapisala: Zapisnik potrjuje: 

Tajnica Študentskega zbora Predsednik Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani ŠOU v Ljubljani 

Gala Andrić Rebolj Gregor Tim Grünfeld 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


